

## Concert en occitan !

Écrit par Benoit Save  
Vendredi, 27 Avril 2018

---

Diluns lo 23 d'abriu, qu'avem vist, dab los eslhèves de l'escòla bilingua, un concèrt d'Arredalh au gimnase d'Aigon. Lo grop arredalh qu'a presentat las loas cançons travèrs istuèras, puish qu'an cantat. Qu'utilizan instruments tradicionaus: lo ttun-ttun, la bodega, la boha, la flabuta a tres traucs, lo fifre,... A la fin, qu'avem dançat "la pometa" sus la loa musica e tà acabar, qu'avem cantat tot amassa "Aqeras montanhas". UN BON MOMENT TOTS AMASSA!

Lundi 23 avril, nous avons vu, avec les élèves de l'école bilingue, un concert d'Arredalh au gymnase d'Igon. Le groupe Arredalh a présenté leurs chansons à travers des histoires, puis ils ont chanté. Ils utilisent des instruments traditionnels: le ttun-ttun, la bodega, la cornemuse landaise, la flûte à trois trous, le fifre,... A la fin, nous avons dansé "la pometa" sur leur musique et pour finir, nous avons chanté tous ensemble "Aqeras montanhas". UN BON MOMENT TOUS ENSEMBLE!☐

E. Roemer

## Concert en occitan !

Écrit par Benoit Save  
Vendredi, 27 Avril 2018

---



## Concert en occitan !

Écrit par Benoit Save  
Vendredi, 27 Avril 2018

---

